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Abstract (en)
[origin: ES8701546A1] A sheet of metal of given thickness is press-formed to provide a part having a substantially constant thickness on a double
action press. The sheet to be formed is disposed on a support. A first outer slide, or blank holder is applied on the peripheral portion of the sheet. A
second central slide is applied on the central portion of the sheet. The peripheral portion of the sheet is formed while allowing it to slide under the
blank holder, by displacing relative to said support at least one active part of the outer slide so as to compensate, in certain regions of the finished
part, for excess areas of the sheet, for the given thickness of said sheet, relative to the volume of metal to be formed, and displacing simultaneously
with the displacement of the part the central slide so as to shape angular volumes of the central portion of the sheet by application of the sheet
against the surfaces of the central part of the support.

Abstract (fr)
Procédé d'emboutissage de tôles à épaisseur sensiblement constante, sur une presse à double effet, selon lequel on dispose la tôle à former sur
un support (4), on applique un premier coulisseau extérieur au serre-flan (1) sur la partie périphérique de la tôle (7), puis on applique un deuxième
coulisseau central (2) sur la partie centrale de la tôle, caractérisé en ce qu'on forme la partie périphérique de cette tôle, en la laissant glisser sous
le serre-flan, à l'aide d'au moins une partie active (11) du coulisseau extérieur de façon à compenser dans certaines zones de la pièce finie les
surfaces excédentaires, à épaisseur inchangée de la tôle de départ, par rapport au volume à former et simultanément on déplace le coulisseau
central (2) pour conformer les volumes anguleux de la partie centrale de la tôle par application de la tôle contre les surfaces de la partie centrale
du support (4). L'invention prévoit aussi un dispositif d'emboutissage. Application au formage de tôles, et notamment de tôles d'acier minces de
grandes dimensions.
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